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Szanowny Panie Prezesie!
Pragnê serdecznie podziêkowaæ za szybk¹ i merytoryczn¹ odpowiedŸ na moje oœwiadczenie doty-

cz¹ce wniosku z³o¿onego do ARiMR w ramach PROW, dzia³ania 226 „Odtwarzanie potencja³u produkcji
leœnej zniszczonego przez katastrofy oraz wprowadzanie instrumentów zapobiegawczych”, przez Nadleœ-
nictwo Maskuliñskie.

W zwi¹zku z pojawiaj¹cymi siê w¹tpliwoœciami pozwalam sobie skierowaæ do Pana kolejne pismo
w przedmiotowej sprawie.

W dniu 6 lipca Oddzia³ ARiMR w Olsztynie przes³a³ do nadleœniczego Nadleœnictwa Maskuliñskiego
pismo informuj¹ce o wyd³u¿eniu czasu rozpatrzenia wniosku ze wzglêdu na koniecznoœæ uzyskania do-
datkowych wyjaœnieñ. W¹tpliwoœci dotycz¹ rodzaju nawierzchni modernizowanych dróg po¿arowych
nr 20 i 34.

Pragnê zapewniæ Pana Prezesa, i¿ w tym wypadku ze wszech miar uzasadnione jest zastosowanie nawie-
rzchni bitumicznej o szerokoœci 5,50 m. Podkreœlam, ¿e wymienione drogi z racji swojego usytuowania, po-
za funkcj¹ zabezpieczenia przeciwpo¿arowego, spe³niaj¹ równie¿ funkcjê komunikacyjn¹ o ogromnym
znaczeniu dla lokalnej spo³ecznoœci. Za wykonaniem drogi z zastosowaniem nawierzchni bitumicznej prze-
mawia choæby fakt du¿ego natê¿enia ruchu miêdzy miejscowoœciami Karwica – Ruciane Nida. W okresie
letnim natê¿enie ruchu wzrasta tam kilkakrotnie.

Warto tak¿e nadmieniæ, i¿ droga ta jest jedynym dojazdem do Muzeum K. I. Ga³czyñskiego znajdu-
j¹cego siê w Leœniczówce Pranie, które odwiedza corocznie oko³o dwudziestu tysiêcy osób. Jest to tak¿e
jedyny dojazd do wydzier¿awionych pól biwakowych (Zielona, Bobrowa, Drapacz i Lasek) i oœrodków
wypoczynkowych. Droga o nawierzchni asfaltowej spe³ni³aby oczekiwania zarówno lokalnych miesz-
kañców, jak i odwiedzaj¹cych te tereny turystów.

Kolejnym argumentem na rzecz zastosowania tego rodzaju nawierzchni jest fakt, i¿ drog¹ t¹ maj¹ po-
ruszaæ siê du¿e i ciê¿kie wozy u¿ywane przez stra¿ po¿arn¹ i inne s³u¿by ratownicze, co wi¹¿e siê z ko-
niecznoœci¹ zastosowania odpowiedniej jakoœci nawierzchni, bowiem poruszanie siê tego rodzaju
pojazdów po drodze ¿wirowej powoduje szybk¹ degradacjê i niszczenie nawierzchni. Kolejne remonty
i utrzymanie tego rodzaju drogi wymagaj¹ du¿ych œrodków finansowych.

Wierzê, ¿e Pan Prezes zgodzi siê z wymienionymi argumentami – zarówno technicznymi, jak i ekono-
micznymi – i podzieli zdanie fachowców oraz moje, ¿e przedmiotowe drogi winny byæ wykonane z zasto-
sowaniem nawierzchni bitumicznej z asfaltobetonu o szerokoœci 5,50 m.

Z powa¿aniem
Marek Konopka




